
Zápis jednání ze dne 19.1.2024 

Přítomni :  ekonomický ředitel LB Minerals s.r.o. Ing. Bárta 
  ředitel VJ Plzeňsko Ing. Hrubý 
  předsedové odborových organizací -  p.Hauzner, p. Eret, p. Hnilička 
 
Věc: 1. Posouzení mezd u zaměstnanců v přechodu ze čtyřsměnného provozu do třísměnného 
        2. Posouzení nově zavedeného harmonogramu třísměnného provozu s ohledem na poznatky   
            zaměstnanců. 
        3. Posouzení otázky výpovědi u zaměstnance – zdravotní neschopnost 
 
 

1. Při jednání byl vedení předložen předpoklad poklesu mezd u zaměstnanců při přechodu ze 
čtyřsměnného provozu do provozu třísměnného. V krátkosti byl shrnutý důvod tohoto 
kroku a tedy nutnosti přechodu na stávající systém.  
Ekonomický ředitel opět upozornil na vážnost nastalé situace s tím, že část zaměstnanců a 
to přes to, že to bylo několikrát avizováno v zápisech z jednání na všech úrovních a to i 
odborových organizací, stávající stav a situaci firmy nepochopilo.  
Vedení si je plně vědomo, že změnou směnného provozu, dojde k určitému poklesu mezd a 
to především z důvodu, že nebudou odpracovány směny o sobotách a o nedělích.   
Stejně tak nebudou odpracované přesčasové hodiny.  
Zde je potřeba si uvědomit, že hlavní snahou vedení a zástupců odborů bylo nedávat 
zaměstnancům výpovědi, tedy nepropustit celou jednu směnu. Došlo tedy k přesunu těchto 
zaměstnanců do stávajícího třísměnného provozu.  
K otázce setkání zaměstnanců třísměnného provozu s vedením, bylo konstatováno, že 
vedení s tím nemá problém. Jen se přiklání k tomu, aby toto setkání bylo směřováno do 
tradičního březnového termínu, kdy se předpokládá, že bude známo více potřebných 
informací. 

 
2. Dalším bodem bylo předložení poznatků zaměstnanců k nově vytvořeným 

harmonogramům třísměnného provozu, které platí od 1.1.2024. Ze strany odborů byl 
předložen pracovní návrh na změnu harmonogramů třísměnného provozu na základě 
připomínek zaměstnanců.  K tomuto proběhla mezi přítomnými široká diskuse. Závěrem 
bylo domluveno, že odbory připraví dotazník pro zaměstnance třísměnného provozu, kde 
jim bude předložen stávající systém harmonogramů a nově předložený návrh, tak aby se 
mohl každý dotčený zaměstnanec vyjádřit. Materiál bude poté vyhodnocen a bude 
předložen jako pomocný dokument při dalším jednání k tomuto bodu.  

 
3. Byl projednán bod týkají se lékařského posudku, kdy zaměstnanec dlouhodobě pozbyl 

zdravotní způsobilosti konat dosavadní práci a ze strany zaměstnavatele nelze nabídnout 
jinou vhodnou práci. 
 

V Kaznějově 19.1.2024     Zapsal Karel Hnilička      


